
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008-2009 Vragen gesteld door de leden der Kamer

2009Z14102
Vragen van de leden Langkamp en
Van Velzen (beiden SP) aan de
minister voor Jeugd en Gezin en de
staatssecretaris van Justitie over het
ontslaan van jeugdverpleegkundigen.
(Ingezonden 17 jufi 2009)

1
Klopt het dat bij de overgang per
1 juli 2009 van de PGA (Publieke
Gezondheidszorg Asielzoekers) naar
de GGD-en 65% van de
jeugdverpieegkundigen, werkzaam
voor asielzoekerkinderen, wordt
ontslagen?1 Zo ja, waarom gebeurt
dit? Zo nee, wat zijn dan de cijfers?

2
Wat is de formatie
jeugdverpleegkundigen per provincie
die na de reorganisatie overblijft en is
dit voldoende om de noodzakelijke
zorg te verlenen?

3
Acht u het wenselijk dat bij een
toenemende asielinstroom bezuinigd
wordt op de jeugdgezondheidszorg
voor deze groep kinderen? Zo ja,
waarop baseert u uw mening? Zo
nee, welke maatregelen gaat u
nemen?

Is er overleg geweest met de
aanbieder van curatieve zorg aan
asielzoekers nu een beperking van de
preventieve zorg onvermijdelijk zal
leiden tot een toename van het
beroep op curatieve zorg? Zo ja, wat
was de reactie? Zo nee, waarom is dit
niet gebeurd en zal er alsnog overleg
plaatsvinden?

6
Welke gevolgen heeft de
overheveling van de zorg voor
asielzoekerkinderen voor de
werkdruk in de reguliere
jeugdgezondheidszorg? Kunt u uw
antwoord toelichten?

1 Melding bij SP Tweede Kamerfractie.

Deelt u de mening dat voorkomen
moet worden dat specifieke kennis
van de gezondheidsproblemen van
deze groep verloren gaat door de
aangekondigde ontslagen? Zo ja,
welke maatregelen gaat u nemen? Zo
nee, waarop baseert u uw mening?
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